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Aan

de heer A. de Vries en de heer L.J.C.M. Stolk

van fractie VSP

p/a raadsgriffie@dordrecht.nl

Datum 19 december 2023

Ons kenmerk 2023-0174243

Betreft Beantwoorden artikel 40-vragen inzake de samenvoeging Nieuwe Stoof en 

de Bibliotheek

Geachte heer De Vries en heer Stolk,

Bij brief, ongedateerd en bij ons ingekomen op 22 november 2023, heeft u op 
grond van artikel 40 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad namens 
fractie VSP vragen gesteld met betrekking tot de samenvoeging van Trefpunt 
De Nieuwe Stoof en de Bibliotheek in Crabbehof.
Wij beantwoorden uw vragen als volgt.

Vraag 1. De bibliotheek en de Stoof weten niet wat de toekomst gaat brengen. 
Het is te gek voor woorden, maar de projectleider is met pensioen 
gegaan en alles staat nu een beetje 'on hold'. De laatste berichten zijn 
dat pas in 2025 met de verbouwing wordt begonnen., De 
waarschijnlijke reden is bezuiniging, maar dat is niet geheel duidelijk. 
Ook speelt hierbij schijnbaar een rol dat de projectleider van de 
gemeente met pensioen is gegaan!! Klopt dit verhaal?

Antwoord Nee, uw informatie is niet correct. De verbouwing staat niet 'on hold' 
en de vertraging heeft niet te maken met bezuinigingen. Het project 
heeft wel drie maanden stilgelegen vanwege het uitvallen van de 
toenmalige projectmanager. Maar vanaf augustus van dit jaar is een 
nieuwe projectmanager voor het project aangesteld. Wij kunnen ons 
voorstellen dat een nieuwe medewerker ingewerkt moet worden. 
Inmiddels zijn de voorbereidende werkzaamheden voor de realisatie 
van de Nieuwe Stoof weer volop bezig. De voorlopige planning gaat uit
van start uitvoering van de verbouwing- en inrichtingswerkzaamheden 
vanaf medio augustus 2024 en oplevering in maart 2025. De 
buurtbewoners, vrijwilligers en organisaties in de wijk zullen 
meegenomen worden in verdere communicatie over de voortgang.
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Vraag 2. De VSP is van mening dat voornoemde problemen geen effect zouden 
moeten hebben op het buurthuis dat als een warme plek wordt gezien 
en dat daarom de plannen, om de bibliotheek en het buurthuis in één 
ruimte te plaatsen (sowieso een vreemde gedachte, een bibliotheek is 
een stiltecentrum, een buurthuis het tegenovergestelde, daar komt die
weer dat denk foutje) teruggedraaid moeten worden. Is het college dat
met ons eens?

Antwoord We zijn het met de VSP eens dat de verbouwing geen negatieve 
invloed mag hebben op de functie van de Nieuwe Stoof. En dat heeft 
het niet. Uit de evaluatie van de warme ontmoetingsplekken blijkt zelfs
dat meer wijkbewoners gebruik maken van de Nieuwe Stoof. Vooral bij 
alleenstaande ouderen zien we dat de nieuwe stoof bijdraagt aan meer
verbinding.
De denkfout die u omschrijft betreft ook de oude situatie van voor 
2021 en klopt dus niet. Met het instemmen van de raad in april 2021 is
de functie van De Nieuwe stoof verandert naar Huiskamer van de Wijk.
Deze ontmoetingsplek kent nu een samenwerking tussen de 
gemeente, Bibliotheek Aanzet en Dordrecht Sociaal. De bibliotheek is 
dus onderdeel van deze samenwerking en allang niet meer enkel een 
plek waar (in stilte) boeken worden gelezen en geleend. Ook worden er
taalcursussen en computertrainingen gegeven, zijn er culturele 
activiteiten, voorleesmiddagen, inloop koffiemomenten en 
belastingspreekuren. Bewoners geven daarbij aan dat ook de 
faciliteiten, zoals de leestafel en computers, een meerwaarde hebben. 
Wij nodigen de VSP dan ook van harte uit om eens te komen kijken.

Vraag 3. Nederland is een land van vrijwilligers. Het maatschappelijk leven 
draait op vrijwilligers, vrijwilligers zijn de smeerolie van de 
maatschappij zonder hen valt alles stil dus ook de activiteiten in en 
voor de Stoof, die voor het maatschappelijk welzijn in Crabbehof van 
levensbelang zijn, en dat zorgt voor veel onrust bij de vrijwilligers. Wat
gaat het college doen om de onrust weg te nemen bij de vrijwilligers?'

Antwoord Vrijwilligers zijn inderdaad van groot belang voor Nederland en zo ook 
voor de Dordtse samenleving. 
We begrijpen dat de situatie in de Nieuwe Stoof onrust (heeft) 
veroorzaakt bij alle betrokken partijen en we zijn en blijven daarom 
ook samen in gesprek. Met elkaar blijven praten is wat ons betreft dan 
ook het belangrijkste middel om onrust weg te nemen. Met de 
samenwerkende partijen zijn er gesprekken gevoerd en afspraken 
gemaakt. De vrijwilligers zijn (weer) gerust gesteld. En we blijven deze 
gesprekken elk kwartaal voeren.
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Vraag 4. Klopt het dat de belangen van de burgers in de wijk niet zijn 
meegewogen? En dat de communicatie naar de Nieuwe Stoof en 
Buurtwerk door de gemeente als minimalistisch kan worden 
omschreven? Zo ja, bent u voornemens om die belangen alsnog mee 
te wegen en uitgebreider te communiceren?

Antwoord Voorafgaand aan de start van de verbouwing van het pand is er een 
bijeenkomst geweest rondom de plannen. Hiervoor zijn diverse 
communicatiemiddelen ingezet om vrijwilligers, wijkbewoners en 
organisaties uit te nodigen en te informeren. De input die zij brachten 
is destijds meegenomen in de plannen. We zijn ons bewust dat een 
dergelijke communicatie, aan het begin van een project, kan 
overkomen als minimaal. Rondom de voortgang van de verbouwing 
gaan we regelmatig en actief met de wijk communiceren. Hiervoor 
worden diverse communicatiekanalen gebruikt.

Vraag 5. Bent u het met ons eens dat het van groot belang is dat de 
wijkbewoners gewoon, net als in andere wijken, onbeperkt van hun 
buurthuis gebruik kunnen blijven maken? Graag een gemotiveerde 
reactie.

Antwoord Voor de samenhang in Dordtse wijken is het van belang om 
ontmoeting te stimuleren en te faciliteren. Dit doen we o.a. met de 
Huiskamers van de Wijk zoals in de beleidsnotitie Ontmoetingsplekken 
is vastgesteld. De wijkcentra zijn niet onbeperkt open, maar we zijn 
het eens dat alle wijkbewoners in Dordrecht gebruik kunnen maken 
van deze plekken en zich welkom voelen in hun Huiskamer van de 
wijk. Een plek van iedereen, waar men elkaar ziet, ontmoet en mee 
kan doen. Dat is waar we als college en raad mee hebben ingestemd 
met o.a. het Meerjarig Wmo beleidsplan en beleidskader 
Ontmoetingsplekken.
Kleine, terugkerende alledaagse ontmoetingen dragen bij aan de mate
waarin men zich thuis voelt, zich veilig voelt en vertrouwd weet in de 
eigen woonomgeving. Om deze plekken ook veilig en toegankelijk te 
houden voor iedereen is het van belang dat iedereen, zowel bezoeker 
als vrijwilliger, zich aan de afspraken houdt die op de locaties gelden. 
En dat wij daarnaast ook de vrijwilligers en medewerkers voldoende 
toerusten (door trainingen etc.). Dit alles in overleg met de 
samenwerkende partijen.

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

Het college van Burgemeester en Wethouders

C.H.W.M. Post A.W. Kolff
secretaris burgemeester
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